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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány, hogy minél hamarabb és 
hatékonyan visszaszorítsa a helytelen fűtési módok alkalmazását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A légszennyezettség  az  egyik  legjelentősebb egészségügyi  kockázati  tényező.  A levegőminőség
javítása, a szennyezőanyagok kibocsátásának csökkentése közös érdekünk.

Bár  országszerte  többfelé  javult  a  levegő  minősége,  egyes  településeken  továbbra  is  magas  a
légszennyezettség  a  magas  szállópor-koncentráció  miatt.  Február  2-án  szombaton  a  Nemzeti
Népegészségügyi  Központ  (NKK) közölte  az  MTI-vel,  hogy Putnokon egészségtelen  a  levegő,
ezenkívül  még  Budapest,  Dunaújváros,  Miskolc,  Nyíregyháza,  Pécs  és  Vác  levegője  sem  a
megfelelő minőségű.

Kérem Miniszter Urat szíveskedjen válaszolni a következő kérdésekre:

1.Milyen  rendelkezéseket  igyekszik  hozni  a  kormány,  hogy  minél  hamarabb  és  hatékonyan
visszaszorítsa a helytelen fűtési módok alkalmazását?

2.Hogyan  próbálja  megakadályozni  a  gumiabroncsok,  a  különböző  műanyagok,  illetve  egyéb
hulladékok égetését, hogy minél kevesebb rákkeltő vegyületek kerüljön a levegőbe?

3.Mikorra tervezi a kormány, hogy megfelelő minőségű lesz országosan a levegő minősége, illetve
a fűtés korszerűsítés, mikorra lesz nyugat-európai szinten megoldva? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. február 4.
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